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Vragen van het lid Vendrik
(GroenLinks) aan de minister van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en de
staatssecretaris van Financiën over
dienstauto’s bij de Belastingdienst.
(Ingezonden 6 maart 2008)

1
Is het waar dat de top van de
Belastingdienst zich laat rijden door
auto met chauffeur?1 Zo ja, waarom?

2
Is dit gebruikelijk voor ambtenaren in
vergelijkbare functies?

3
Bent u van plan om deze praktijk te
herzien?

1 De Telegraaf, 5 maart 2008, «Top
Belastingdienst laat zich rijden».
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